

Forests without Borders merged with Forestry Awareness in Canada Trust

Following a vote by the Trustees of the Forestry Awareness in Canada Trust (FACT), a legal process has been initiated to rename the FACT charity to Forests without Borders. This same legal process will also incorporate the renamed entity, retaining the original goals, objectives and mandates of FACT, while at the same time expanding its mandate to include Forests without Borders initiatives and projects. The Institute's legal advisor Jane Burke Robertson has worked directly with Industry Canada to undertake this initiative.

“This approach will allow Forests without Borders to retain the charitable status established for FACT, and legally incorporate the name Forests without Borders as a non-profit organization managed by the Institute,” said Past President Fred Pinto. “There is much excitement throughout the Institute that we are moving forward and making progress.”

Fusion de Forêts sans frontière et du Fonds pour la sensibilisation à la foresterie au Canada

À la suite d'un vote des administrateurs du Fonds de sensibilisation à la foresterie au Canada (FACT), une démarche légale a été entreprise pour désigner le FACT sous le nouveau nom de « Forêts sans frontière ». Cette même démarche incorporera la nouvelle entité, tout en maintenant les buts originaux, les objectifs et les mandats du FACT, et élargira son mandat pour y inclure les projets et les initiatives du programme Forêts sans frontière. La conseillère juridique de l'Institut Jane Burke a travaillé directement avec Industries Canada pour réaliser cette initiative.

« Cette approche permettra à Forêts sans frontière de conserver le statut d'organisme à but non lucratif obtenu pour le FACT et d'incorporer légalement le nom Forêts sans frontière en tant qu'organisme sans but lucratif géré par l'Institut », a indiqué le président sortant Fred Pinto. « La fébrilité a atteint l'Institut tandis que nous allons de l'avant et réalisons des progrès ».